

Protokoll från årsmötet i Risö Samfällighet 17 juni 2018

Innan mötet startade gjordes en presentationsrunda med tanke speciellt på de nyblivna Risöborna.

1. Kerstin K valdes till mötesordförande.
2. Birgit K valdes till sekreterare för mötet.
3. Justeringsmän: Åsa C och Göran B
4. Frågan om mötet blivit behörigt utlyst besvarades med ja.
5. Röstlängden fastställdes.
6. Dagordningen fastställdes.
7. Verksamhetsberättelsen fanns pga tidsbrist inte nedskriven men Kerstin redogjorde muntligt för årets arbete.
 - städ/röjgruppen skall snart påbörja arbetet med att sätta upp ledstänger på ett par ställen. Material för arbetet har införskaffats.
 - Kristi Himmelsfärdshelgen blir permanent städhelg framöver.
- Lotta G har gått in som ordförande isf Roger P som slutat.
- Det stora arbetet under året har ju som bekant varit frågan om färjeturernas vara eller icke vara. Göran B berättade om arbetet med förhandlingarna. Stor applåd från alla mötesdeltagare.
- Gruppen som arbetet med frågan om GA:1(Ljungbackens bryggförening) har upprättat ett avtal om beslutanderätt och ansvar för anläggningen enligt de önskemål som framfördes vid förra årets möte.
8. Revisionsberättelsen lästes upp av Maria H som funnit att allt var utan anmärkning och förordade ansvarsfrihet för styrelsen, vilket godkändes av mötets deltagare.
9. Den ekonomiska redogörelsen ansågs färdig efter revisorernas rapport. Det påpekades att bryggfonden är speciellt viktig pga Västtrafiks krav på en säker och välfungerande brygga.
10. Ansvarsfrihet för styrelsen se punkt 8!
11. Information om hemsidan. Kerstin berättade om föreningens hemsida; fb-sidan och att Risö bryggförening har en egen rbf-sida. Kanske vill Ljungbackens bryggförening ha en lbf-sida? Vänd er i så fall till Kerstin!
12. Inga motioner hade inkommit till styrelsen.
13. Val av styrelse. Lennart C förklarade att han och Espen H legat lågt med arbetet. Föreslog omval av alla utom Roger P som slutat.
Lotta G ordf., Göran B, Kerstin K, Annika H och Birgit i ett år.
14. Omval av revisorerna: Maria H och Åsa C (suppl)
15. Val av valberedning: Claes L och Espen H
16. Styrelsen föreslog oförändrad avgift: 100 medlemsavgift, 500 nyttjandeavgift och 400 bryggavgift. Utgifter: 10000 till framtidsfonden (miljö, städ/röj etc), HLR-utrustning köps in.
17. Övriga frågor:
 - Claes L visade upp inköpt hjärtstartare och lovade anordna utbildningstillfällen. Placeringen av utrustningen bestäms efter undersökning. Väntkuren/Vita huset? Claes och Göran tar hand om detta.
 - Vad gör vi om det brinner? Tidsaspekten viktig! Claes har kontakt med brandchef. Utrustning kommer, slangsystem, spruta etc. Ej klart när eller var den ska förvaras.

- 21 juli är det fest för alla vid Vita huset. Vi firar 30-årsjubileum. Det blir tävling med segling kl 13 ca öppet för alla, sång och musik, grillning m m Info kommer på hemsidan!
- Jan H föreslog att en grupp bildas med uppdraget att planera hur bryggan ska åtgärdas om/när den behöver repareras/byggas om.
- Staszek K undrade om det finns intresse för trädfällning. Flera är intresserade. Samordning? En fråga för hemsidan!
- Helene U lovade tala med ICA på Dyrön hur det ser ut med möjlighet att få matkasse till Risön.

Mötet förklarades avslutat.

Vid protokollet

Birgit Kruk

Justeras

Åsa Cider

Göran Berg